To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: THE ARAB POTASH

Date: 11-01-2024 02:45:06 PM

Subject: Holding General Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 11-01-2024 02:45:06 PM الموضوع: عقد اجتماع هيئة عامة عادي

Based on the eighth meeting of the Board of Directors of Arab Potash Company for the year 2023, which was held on 20/12/2023, it was approved by the BOD to hold the Sixty-Third Ordinary General Assembly Meeting on Monday, 29/04/2024, and the meeting will be announced and disclosed immediately after obtaining the approval of the H.E. The Companies Controller. The meeting will be held using visual and electronic communication, Lumi AGM technology, This is in accordance with the provisions of the Companies Law No. (22) of 1997, and the approval issued by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply to hold the Ordinary General Assembly Meeting through visual and electronic means of communication. During the meeting, the Board of Directors of the Arab Potash Company is scheduled to be elected for a new term, in addition to voting on the Board of Directors' report on the Company's activities for the year 2023 and its future plan, and electing the company's auditors, to vote on the dividends distribution ratio and To vote on discharging the Company's Board of Directors of any liabilities for the year 2023.

بناءعلى اجتماع مجلس إدارة شركة البوتاس العربية، المساهمة العامة الثامن للعام 2023 والذي انعقد بتاريخ 20/12/2023 تم الموافقة على عقد اجتماع الهيئة العامة العادى الثالث والستون لمساهمي الشركة يوم الإثنين الموافق 29/04/2024 وسيتم الإعلان والإفصاح عن عقد الاجتماع فور الحصول على موافقة عطوفة مراقب عام الشركات. وسيتم عقد الاجتماع بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني، تقنية شركة (AGM Lumi)، وذلك عملاً بأحكام قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 والموافقة الصادرة من معالى وزير الصناعة والتجارة والتموين على انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادي من خلال وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني. ومن المقرر أن يتم خلال الاجتماع انتخاب مجلس إدارة لشركة البوتاس العربية لولاية جديدة، بالإضافة إلى التصويت على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة لعام 2023 والخطة المستقبلية لها، وانتخاب مدققي حسابات الشركة الخارجيين، كما سيتم خلال الاجتماع المقترح إقرار نسبة توزيع الأرباح على المساهمين وإبراء ذمة مجلس إدارة الشركة عن عام 2023.

20-12-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

غدیر داوود قاسم :User Name

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم